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 Daniel Dronjak (M)   
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Justeringens tid 2022-10-03 Paragrafer 1-12 

   

Underskrifter   
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 Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts sammanträde den 27 september 2022 

Övriga närvarande 

Camilla Broo, kommundirektör 

Heléne Hill, samhällsbyggnadsdirektör 

David Grind, biträdande samhällsbyggnadsdirektör 

Nicklas Lord, sektionschef, trafik- och landskapssektionen 

Charlotta Thureson Giberg, sektionschef, mark- och exploateringssektionen 

Anna Melin, sektionschef, gatuprojektsektionen 

Edit Knutas, enhetschef, trafik- och landskapssektionen 

Karl Henriksson, kommunalråd 

Tomas Selin, förskolenämndens ordförande 

Albin Lindeskär, planarkitekt, plansektionen 

Alfred Pethrosson, exploateringsingenjör, mark- och exploateringssektionen 

Jonas Pettersson, exploateringsingenjör, mark- och exploateringssektionen 

Julia Olsson, exploateringsingenjör, mark- och exploateringssektionen 

Linnea Askling, områdesstrateg, strategiska sektionen 

Liselott Söderström, trafikplanerare, trafik- och landskapssektionen 

Vera Belaieff, konsultföretaget Tyréns, § 11 

Maximilian Bengtsson, konsultföretaget Tyréns, § 11 

Lena Mittal, nämndsekreterare 

Marco Borja, IT-drifttekniker 
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BEVIS  
om justering av Kommunstyrelsens 
samhällsbyggnadsutskott protokoll 
Justeringen har anslagits på kommunens anslagstavla 

 

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott har sammanträtt 
den 

27 september 2022 

Protokollet har justerats den  3 oktober 2022 

Anslaget sattes upp den 4 oktober 2022 

Anslaget tas ner den 26 oktober 2022 

Den som vill överklaga ett beslut måste göra det senast den  25 oktober 2022 

Den som vill läsa protokollet kan kontakta Registrator, kommunstyrelsens 
förvaltning, Kommunalvägen 28, 
Huddinge 

Protokollet finns också att läsa på kommunens webbplats  www.huddinge.se 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  

Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott 27 september 2022 § 1   

    

    

 

 

 

Godkännande av föredragningslista  

 
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut 

Föredragningslistan godkänns. 
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Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott 27 september 2022 § 2   

    

    

 

 

 

Anmälan av jäv  

 

Inget jäv anmäls. 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott 27 september 2022 § 3   

    
Diarienummer KS-2019/556.313    

 

 

 

Detaljplan för kvarteret Tingshuset på fastigheterna 
Tingshuset 1 & 2 med flera inom kommundelen Fullersta - 
beslut om antagande  

 
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut 

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunstyrelsen att besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag. 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Detaljplan för Tingshuset 1 & 2 med flera antas enligt förvaltningens tjänsteutlåtande 

daterad den 24 augusti 2022 med tillhörande handlingar, bilagor 1, 2, 3 och 4. 

 

Sammanfattning 

Detaljplanen syftar till att möjliggöra byggnation av ett nytt kvarter med lägenheter 

och service i anslutning till det befintliga Tingshuset nära Huddinge centrum och 

station. Detaljplanen syftar även till att ändra detaljplanen för det befintliga 

Tingshuset för att stämma överens med den nuvarande användningen. Vidare syftar 

detaljplanen till att säkerställa att den tillkommande bebyggelsen gestaltas med 

hänsyn till det entrémotiv planområdet utgör för centrala Huddinge. 

 

Framtagandet av detaljplanen möjliggör uppförandet av cirka 450 bostäder samt att 

nuvarande kontorsanvändning i befintliga Tingshuset bekräftas. I planuppdraget 

ingick att utreda behov av ny förskola. Efter samrådet har förskolan tagits bort, då 

behovet av en förskola inte längre finns. 

 

Planområdet ligger i kollektivtrafikzon A, cirka 300 meter norr om Huddinge station. 

Vidare är planområdet beläget inom influensområdet för Spårväg syd där 18 500 

bostäder ska planeras innan 2030. Planområdet består idag av det befintliga 

Tingshuset, markparkering och en del naturmark. 

 
Överläggning 

Albin Lindeskär, planarkitekt, plansektionen, informerar om ärendet. 
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I ärendet yttrar sig Love Bergström (M), Gunilla Helmerson (M), Yossi Sigal (S), 

Ann-Marie Högberg (S), Anders Abel (MP), Nicklas Lord, sektionschef, trafik- och 

landskapssektionen, Rolf Johansson (KD), Christian Ottosson (C) och Britt Björneke 

(V). 

 
 



 

KOMMUNSTYRELSEN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  SIDA 

  8 (19) 
 

 

Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 

    

 

 

 
Sammanträdesdatum Paragraf 
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Diarienummer KS-2021/2329.214    

 

 

 

Mark- och genomförandeavtal mellan Huddinge kommun och 
Tuss Fastighets AB avseende fastigheterna Tingshuset 1 och 
2 samt beslut om genomförande av projekt Tingshuset  

 
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut 

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunstyrelsen att besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag. 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens beslut 

1. Mark- och genomförandeavtal mellan Huddinge kommun och Tuss Fastighets 

AB rörande fastigheterna Tingshuset 1 och 2 i kommundelen Fullersta 

godkänns i enlighet med bilaga 1 till kommunstyrelsens förvaltnings 

tjänsteutlåtande, daterat den 24 augusti 2022. 

2. Kommunstyrelsens förvaltning får i uppdrag att genomföra allmänna 

anläggningar inom detaljplanen (KS-2019/556) i enlighet med 

kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 24 augusti 2022. 

Nettoinvesteringen är 0 kr. 

 

Sammanfattning 

Kommunstyrelsen beslutade den 26 mars 2019 att en ny detaljplan ska tas fram för 

fastigheterna Tingshuset 1 och 2. Detaljplanen beräknas antas genom separat beslut i 

kommunstyrelsen den 5 oktober 2022. 

 

Detaljplaneområdet ligger i centrala Huddinge inom kommundelen Fullersta och har 

ett mycket kollektivtrafiknära läge med Huddinge station cirka 300 meter bort. I norr 

gränsar planområdet till Kyrkdammen och omgivande parkområde. I väst och öst 

gränsar planområdet till riksväg 226 (Huddingevägen), respektive järnväg, samtidigt 

som det i söder gränsar till befintliga bostäder. Planområdet består av fastigheten 

Tingshuset 1 som ägs av Centria 85 AB, fastighet Tingshuset 2 som ägs av 

Bostadsrättsföreningen H Alm Taket 39 Och del av fastigheterna Fullersta gård 

1:170, Tomtberga 3:1 och Fridhem 1:61 som ägs av Huddinge kommun. 

 

Detaljplaneförslagets syfte är att möjliggöra för cirka 450 nya bostäder i centrala 

Huddinge samt säkerställa plats för utbyggnad av infartsparkering intill Huddinge 

station. Förutsättningar och utmaningar kring buller har i hög grad styrt bebyggelsens 

utformning. Detaljplanen föreslår ett slutet kvarter med grönskande innergård och 

med varierande byggnadshöjder mellan fem och nio våningar. Allmänna 
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anläggningar kommer att byggas ut inom och utanför planområdet såsom 

ombyggnation av gång- och cykelvägar. 

 

För att reglera genomförandet av detaljplanen har förslag till mark- och 

genomförandeavtal upprättats mellan kommunen och exploatören Tuss Fastighets AB 

(Klövern AB). Avtalet reglerar bland annat marköverlåtelser samt kostnadsansvar för 

ut- och ombyggnaden av allmänna anläggningar såsom gång- och cykelväg, gata och 

bryggor inom planområdet. Kommunen får en intäkt om cirka 26 miljoner kronor 

från försäljning av del av fastighet Fullersta gård 1:170. 

 

Tuss Fastighets AB är med och bidrar, genom exploateringsbidrag, till om- och 

utbyggnaden av allmänna anläggningar inom, och i anslutning till planområdet, om 

cirka 26 miljoner kronor. Totalt ger projektet ett överskott för kommunen om cirka 26 

miljoner kronor genom intäkten från försäljning av del av fastigheten Fullersta gård 

1:170. 

 

Kommunen beräknar att genomförandet av allmänna anläggningar kan påbörjas andra 

kvartalet 2023 och beräknas vara klara första kvartalet 2025. Första inflyttning i 

bostäderna beräknas kunna ske under andra kvartalet 2027. 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskott 27 september 2022 § 5   

    
Diarienummer KS-2022/1712.313    

 

 

 

Detaljplan för Svartvik (Högmora etapp 3) inom kommundelen 
Högmora  

 
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut 

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunstyrelsen att besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag. 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen ger förvaltningen i uppdrag att pröva ny detaljplan för fastigheten 

Svartvik 2:1 med flera inom kommundelen Högmora i enlighet med 

kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande daterat 24 augusti 2022. 

 

Sammanfattning 

Detaljplanen syftar till att skapa förutsättningar för permanentboende i området. 

Vidare syftar detaljplanen till att skapa förutsättningar för förbättrad infrastruktur 

inom området med utbyggnad av kommunalt vatten- och avloppsledningsnät samt ny- 

och ombyggnad av gatunätet. Detaljplanen ska dessutom möjliggöra trafikering med 

buss genom området. Den nya detaljplanen syftar också till att möjliggöra större 

byggrätter och förtätning i området samt utreda behovet av att inrymma en skola i 

området. 

  

Dagens markanvändning för befintlig bebyggelse är blandat permanent- och 

fritidshusbostäder. Området saknar idag anslutning till kommunalt vatten och avlopp. 

Området består till ungefär en tredjedel av natur. 

 

Detaljplanen för Svartvik har initierats utifrån Huddinge kommuns VA-

utbyggnadsprogram och utifrån program för planläggning av Högmora, Svartvik och 

del av Myrängen. I VA-utbyggnadsprogrammet har Svartvik högsta prioritet. 

 

Viktiga frågor att utreda i planarbetet är bland annat behov av offentlig service, 

exploateringsgrad, dagvatten, geoteknik, naturvärden, trafikfrågor samt utformning av 

allmän plats. 

 

En preliminär bedömning är att planarbetet kommer bedrivas med utökat förfarande. 

 

Detaljplanens genomförande bedöms i det här skedet inte medföra betydande 

miljöpåverkan. 
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Planarbetet har en preliminär tidplan som anger antagande under kvartal 4 år 2026. 

 

Förvaltningens bedömning är att uppdraget är i linje med tidigare ställningstaganden 

och kommer att kunna bidra till positiva effekter för planområdet. 

 
Överläggning 

Albin Lindeskär, planarkitekt, plansektionen, informerar om ärendet. 

 

I ärendet yttrar sig Love Bergström (M), Yossi Sigal (S), Anders Abel (MP), 

Christian Ottosson (C) och Rolf Johansson (KD). 
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Sammanträdesdatum Paragraf 
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Diarienummer KS-2022/1571.211    

 

 

 

Förvärv av fastigheterna Vidja 1:119 med flera i kommundelen 
Trångsund  

 
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut 

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunstyrelsen att besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag. 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens beslut 

Köpekontrakt mellan Huddinge kommun och Stockholms stad avseende fastigheterna 

Vidja 1:119 med flera inom kommundelen Trångsund godkänns i enlighet med bilaga 

till kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande, daterat den 3 juni 2022. 

 

Sammanfattning 

Stockholms stad, nedan kallad staden har ställt en förfrågan till Huddinge kommun, 

nedan kallad kommunen, om att förvärva 67 fastigheter i området Vidja. Av de 67 

fastigheterna ligger 64 utanför detaljplanelagt område. Tre av fastigheterna ligger 

inom detaljplanen för Vidja etapp 2 och är planlagda som kvartersmark för 

friliggande småhus. Fastigheterna utgör totalt ett område om cirka 158 000 

kvadratmeter. Den överenskomna köpeskillingen för förvärvet är 18 miljoner kronor. 

Köpeskillingen grundar sig på förhandling mellan staden och kommunen, med en 

värdering genomförd av auktoriserad värderare som grund. Ett förvärv av 

fastigheterna skulle vara strategiskt för kommunen eftersom det bland innebär fler 

möjliga ytor för byggetablering vid utbyggnaden av allmän plats inom Vidja etapp 2 

och att kommunen långsiktigt tryggar värdefull naturmark som ska bevaras enligt 

översiktsplanen. Förvärvet följer också kommunens riktlinjer för strategiska 

markförvärv där kriteriet förvärv av mark för det rörliga friluftslivet uppfylls liksom 

att förvärvet verkar till att genomföra översiktsplanens intentioner. Kommunen kan 

dessutom sälja de tre småhusfastigheterna inom Vidja etapp 2 och på så vis få en 

intäkt som bedöms uppgå till cirka 2,5 miljoner kronor per fastighet. 

 
Överläggning 

Jonas Pettersson, exploateringsingenjör, mark- och exploateringssektionen, 

informerar om ärendet. 

 

I ärendet yttrar sig Love Bergström (M), Gunilla Helmerson (M) och Ingalill 

Söderberg (DP). 
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Diarienummer KS-2022/1237.313    

 

 

 

Ansökan om planbesked för Blicka 3 och 5 samt del av 
Grantorp 2:32 i Flemingsberg  

 
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut 

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunstyrelsen att besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag. 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen lämnar ett positivt planbesked avseende planläggning för 

fastigheterna Blicka 3 och 5 samt del av Grantorp 2:32. 

 

Sammanfattning 

Sökande, Stiftelsen Clara, har den 29 april inkommit med ansökan om planbesked för 

Blicka 3 och 5 samt del av Grantorp 2:32. På platsen finns Campus Flemingsberg, i 

dagsläget det åttonde största området för högre utbildning med cirka 19 000 

studenter. Sökande önskar att utvidga Campus Flemingsbergs verksamhetslokaler för 

att på sikt kunna ta emot upp emot 37 000 studenter. Idag är området utbyggt enligt 

gällande detaljplaner. 

 

Den sökandes utveckling av Campus Flemingsberg ligger i linje med beslutad 

utvecklingsplan för den regionala stadskärnan Flemingsberg och kan bidra positivt till 

flertalet av utvecklingsplanens mål som är; levande stadskärna, självklart 

etableringsval, öppen universitetsstad, eftertraktad livsmiljö samt hållbart samhälle. 

 

Förvaltningen är positiv till utvecklingen av Campus som möjliggör för fler 

arbetsplatser och studieplatser. Förslaget stärker befintliga stråk och kopplar samman 

området med omgivningen. 

 

Förvaltningen bedömer att planbeskedsansökan i huvudsak överensstämmer med 

översiktsplanens och utvecklingsplanens intentioner och kan bidra till områdets 

fortsatta attraktivitet och utveckling. Planbeskedsansökan innebär en stor utökning av 

byggrätter vilket kommer att skapa ett ökat flöde av människor men även fordon, till 

och från samt inom Campus. I det fortsatta arbetet med ny detaljplan är det viktigt att 

lösa frågorna kring skyfallshantering, parkering och trafikföring samt kulturmiljö. I 

ansökan ingår den kommunalt ägda fastigheten Blicka 5 som består av rulltrappshuset 

som den sökande önskar inkludera i planläggningen för att kunna utveckla byggrätter 

i anslutning till den. Passagen genom rulltrappshuset är av allmänt intresse och är en 

viktig del i det stråk som går mellan Flemingsbergs station och Universitetssjukhuset. 
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Förvaltningen anser att det skulle kunna gå att pröva möjligheten att inkludera 

fastigheten (Blicka 5) i detaljplanen förutsatt att den kommunala rådigheten kring 

passagen kvarstår. Förvaltningen föreslår positivt planbesked avseende planläggning 

för fastigheterna Blicka 3 och 5 samt del av Grantorp 2:32. 

 
Överläggning 

Linnea Askling, områdesstrateg, strategiska sektionen, informerar om ärendet. 

 

I ärendet yttrar sig Love Bergström (M) och Yossi Sigal (S). 
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Diarienummer KS-2021/2483.104    

 

 

 

Gång och cykelbana på Ryttarvägen mot Gömmaren – 
ställningstagande över Huddingeförslag  

 
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut 

Samhällsbyggnadsutskottet överlämnar ärendet till kommunstyrelsen utan eget 

ställningstagande. 

 

Sammanfattning 

Huddingeförslaget handlar om att anlägga en gång- och cykelbana på Ryttarvägen 

som leder till Gömmarbadet. Det skulle enligt förslagsställaren innebära en säkrare 

och tryggare väg för barn och vuxna som skulle kunna ta sig till stranden utan att 

behöva transportera sig med bil. 

 

Kommunstyrelsens förvaltning förstår önskemålet om en gång- och cykelväg men på 

grund av att Ryttarvägen idag är enskild väg har kommunen inte rådighet och 

huddingeförslaget anses därmed besvarat. 

 

Ett kommunalt övertagande av vägen och utbyggnad av gång- och cykelväg kan 

möjligen bli aktuellt när området i framtiden planläggs i samband med utbyggnad av 

kommunalt vatten och avlopp. En viktig förutsättning för att kunna göra vägen till 

kommunal och utbygganden av gång- och cykelväg är att utreda om det är möjligt att 

få dispens att bygga ut vägen inom Gömmarens naturreservat, samt prövning av 

dispens alternativt upphävande av strandskyddet. 

 

I ett tidigare ärende (KS 2012-1165) föreslogs att Huddinge kommun skulle ta över 

ansvaret för Ryttarvägen och även bygga en gång- och cykelbana längs Ryttarvägen. I 

det svar som antogs av kommunfullmäktige konstaterades att förändrat 

huvudmannaskap för vägen inklusive utbyggnad av gång- och cykelväg kan bli 

aktuellt först den dag det är aktuellt med detaljplaneläggning av området. 

 
Överläggning 

Liselott Söderström, trafikplanerare, trafik- och landskapssektionen, informerar om 

ärendet. 

 

I ärendet yttrar sig Love Bergström (M), Gunilla Helmerson (M), Rasmus Lenefors 

(S), Anders Abel (MP) och Bo Källström (L). 
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Svar på remiss av Boverkets rapport (2021:27) Översikts- och 
regionplan i en digital miljö  

 
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut 

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunstyrelsen att besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag. 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsens beslut 

Bifogat yttrande enligt bilaga 1 till kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteutlåtande, 

daterat den 22 augusti 2022, överlämnas till Finansdepartementet som Huddinge 

kommuns svar på remissen av Boverkets rapport (2021:27) Översikts- och regionplan 

i en digital miljö. 

Omedelbar justering av ärendet. 

 

Sammanfattning 

Boverket har redovisat ett regeringsuppdrag om hur översikts- och regionplaner bör 

utformas digitalt. Boverket föreslår ett tillägg i plan- och byggförordningen, som 

ställer krav på att översikts- och regionplaner ska kunna tillgängliggöras digitalt, samt 

ger Boverket rätt att besluta om standarder för utformningen av digitala översikts- 

och regionplaner. Förslaget bedöms effektivisera kommunernas arbete, samtidigt som 

det initialt medför en omställning av arbetssätt vilket ställer krav på tid och resurser. 

 

Huddinge kommun ser i grunden positivt på Boverkets förslag att ta fram en nationell 

standard för digitala översikts- och regionplaner då det är angeläget att främja digitala 

arbetssätt. Dock anser kommunen att rapporten inte är helt tydlig i vad föreskrifterna 

kommer att innebära i form av anpassning för den enskilda kommunen och att en risk 

är att de kommer att begränsa möjligheten att anpassa innehållet utifrån lokala behov. 

Det vore därför önskvärt att en standard utvecklas och testas i praktiken innan 

tvingande föreskrifter kommer på plats. 
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Information om cykelgaraget - utvärdering, antal användare 
samt avgift  

 
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut 

Samhällsbyggnadsutskottet har tagit del av informationen. 

 

Sammanfattning 

Cykelgaraget i Huddinge C togs i drift i april 2019. I garaget finns 42 platser totalt, 

med 50 stycken användare. I april 2020 genomfördes en enkätundersökning som visar 

att de allra flesta upplever att de är nöjda med garaget, både vad gäller bekvämlighet 

och lokalisering. Avgiften är 100 kronor/månad och gäller tills vidare. 

 
Överläggning 

Liselott Söderström, trafikplanerare, trafik- och landskapssektionen, informerar om 

ärendet. 

 

I ärendet yttrar sig Bo Källström (L), Love Bergström (M), Rasmus Lenefors (S) och 

Yossi Sigal (S). 
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Information om gång- och cykelbro mellan Huddinge kommun 
och Tyresö  

 
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut 

Samhällsbyggnadsutskottet har tagit del av informationen. 

 

Sammanfattning 

Konsultföretaget Tyréns har fått uppdraget att studera genomförbarheten för en gång- 

och cykelbro över Drevviken mellan Huddinge och Tyresö. Som 

lokaliseringsalternativ finns nu två olika alternativ som har studerats närmare: 

Mörtviken-Fornuddsvägen och Dreviksstrand-Fornuddsvägen. Fördjupade 

utredningar krävs avseende bland annat miljökonsekvenser, vattenägarförhållanden, 

geotekniska undersökningar i vatten. 

 
Överläggning 

Edit Knutas, enhetschef, trafik- och landskapssektionen och Vera Belaieff samt 

Maximilian Bengtsson från konsultföretaget Tyréns informerar om ärendet. 

 

I ärendet yttrar sig Christian Ottosson (C), Anders Abel (MP), Love Bergström (M), 

Ingalill Söderberg (DP), Nicklas Lord, sektionschef, trafik- och landskapssektionen 

och Bo Källström (L). 
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Övriga frågor  

 
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsutskotts beslut 

Samhällsbyggnadsutskottet har tagit del av informationen. 

 

Sammanfattning 

 

Vattenflödena i Sjödalsparken 

Vatten rinner inte genom parken som planerat. Det beror på att flödet i kulverten är 

för lågt för att rinna över till pumpgropen och vidare in i parken. 

Samhällsbyggnadsavdelningen har varit i kontakt med Stockholm Vatten och Avfall 

och felsökning samt vissa åtgärder pågår. 

 
Överläggning 

Nicklas Lord, sektionschef, trafik- och landskapssektionen, informerar om 

vattenflödena i Sjödalsparken. I ärendet yttrar sig Gunilla Helmerson (M) och Love 

Bergström (M). 

 

Love Bergström (M) tackar på samhällsbyggnadsutskottets vägnar avgående 

samhällsbyggnadsdirektören Heléne Hill för hennes goda arbete och önskar henne 

lycka till på sitt nya uppdrag. Heléne Hill framför ett tack till utskottet. 

 

Christian Ottosson (C) tackar Love Bergström (M) för tiden som ordförande i 

samhällsbyggnadsutskottet. Love Bergström (M) framför ett tack till utskottet. 

 
 

 


